
Başkan katılım paylarının gözden geçirileceğini, görüntü CD'sinin kendilerine
ulaştırılacağını söyledi. Meclis üyelerinden Ayten DOYMAZ'a geçmiş olsun dileklerini,
Yücel OLUÇAY'ada annesinin vefatından dolayı başsağlığı diledi.

Üyelerden Fırat ALTINTEL vatandaş benim evimin kaldırımı vardı. Çevre
düzenlemesi için değiştirildiğini, ihtiyaçlan olmadığını söylüyor.

Başkan ihtiyacım yoktur diye bir şey yok. Önerge verirseniz değerlendiririz. Geçen
toplantının kapalı oturum yapıldığını, bunun için canlı yayın yapılmadığını söyledi. BE-
YA şirketinin sermayesinin % 1 00' üntin Belediye tarafindan karşılandığını söyledi.

Üyelerden Halil KAHRAMAN pandemi yasaklarından dolayı bakkal ve büfelerin
içki satışı yapamadığını, marketlerin içki satışı yaptığını, bunun haksızlık olduğunu,
bunun için girişimlerde bulunduklarını söyledi.

Başkan bizim yetkimizde olan bir şey olmadığını söyledi.

Başkan; Gündemde görüşülecek başka konu olmadığını ve toplantıntn sona erdiğini söyledi.

Pandemi nedeniyle Ocak ayı toplantısının tatil edilmesine, 202I yılında ilk toplantının Şubat
ayında yapılmasına karar verildi.
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